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Vedlegg: 
Spørsmål til fylkesordførar Fylkesutvalet 2. Mai

1. Har Hordaland fylkeskommune innført Office 2016 med nynorsk?

Syner til svar på interpellasjon frå Geir Angeltveit om Nynorsk i fylkestinget 12.12.18.

«Fylkesrådmannen har tidlegare teke opp at Office-pakken ikkje har vore installert med nynorsk som standard og har
sett i gang arbeid for å få dette retta opp. Hordaland fylkeskommune skal ha Office 2016 med nynorsk skriftspråk
som standard. Fylkesordføraren legg til grunn at dette kjem på plass med det aller første.»

2.Syner til spørsmål og svar om tomt til nye Sotra vgs i førre Fylkesutval. Om Sotrasambandet forsenkar utbygginga
og ein må velja alternativ tomt. Er denne regulert og klar til bygging slik at vedtak om tidsplan kan føljast.
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